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 Styrelseprotokoll Borås Pistolskyttar 2024-03-05 1. Mötets öppnande Mötet förklarades öppnat 2. Godkännande av dagordning Dagordningen godkändes 3. Förgående mötesprotokoll/Att göra listan Godkändes Kvarstående punkter från tidigare möten gicks igenom 4. Inkomna skrivelser Kallelse till kretsens och skyttealliansens årsmöten har inkommit. AB och ev CM planerar att närvara. AB utses till föreningens representant och CM som ersättare i dessa två sammanslutningar. 5. Ekonomisk rapport Behållning på konto är 553.253:-  6. Inlämnade ärenden / Inkommen post m.m. Scott Dance UPK har hört av sig och vill diskutera kretsens beslut om att minska antalet kretstävlingar. BPS syn på frågan är att vi inte ser något problem med att många tävlingar är kretstävlingar såvida det inte krockar med något annat i kretsens program. Vi tror att många kretstävlingar bidrar till att få en större tävlingsaktivitet.  BPS har fått ett erbjudande att ta över en Glock 17 från SGD (finns nu hos en handlare). Detta är välkommet när vi nu utökar vår dynamiska verksamhet. Vi beslutar att ta emot pistolen och AB ansöker om licens. 7. Att göra / Åtgärda lista (se bilaga) Inget nytt. 8. Nybörjarskytte Efter dagens möte har 18 personer bjudits in till informationsträff. Ytterligare två har tackat ja. Kursen kommer att starta den 9:e April.  9. Ny medlem (se bilaga) 1st enligt bilaga. Godkändes! 10. Föreningsintyg (se bilaga) 2 st enligt bilaga. Godkändes! 11. Övriga frågor Årsmöte: Datum 26/3 kl 18:00. Kallelse skickas ut inom kort.  BSA har ställt en fråga om till föreningarna om vad alliansen ska jobba för. BPS tycker att alliansen ska vara en paraplyorganisation för klubbarna och att man ska fortsätta jobba mot ett nytt skyttecenter när så bedöms möjligt. Prio bör dock vara på att stödja de föreningar som idag står utan egen skjutbana.  Närvarande ledamöter:   
 Allan Bergman (ordf) Christian Mohr (tf sekr) Mauro Capolicchio Jonas Tengblad Peter Taari (adj FOK) Sture Larsson Jones (åhörare)   
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AB + CM gör en översyn över gamla protokoll och ser till så dom publiceras på hemsidan.  AB + CM tar kontakt med Borås Stad för en diskussion om hur vi kan behöva stöd för att utvecklas när staden nu skrotat planerna på ett skyttecenter. 12. Samverkan med FOK FOK vill enligt tidigare fråga flytta hit två av sina kasuner. Det behövs i så fall lite markarbeten, diskussioner om hur vi kommer vidare med detta sker med berörda.  13. Nästa möte Årsmötet den 26/3 kl 18 samt efterföljande konstituerande möte. 14. Mötets avslutas    Ordförande för mötet                    tf Sekreterare   ____________________________               ___________________________           Allan Bergman                    Christian Mohr     


